



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ISLAMIC INSURANCE Date: 13-01-2025 11:20:36 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين الاسلامية التاريخ: 13-01-2025 11:20:36 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE ISLAMIC INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة التأمين الاسلامية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 13-01-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 13-01-2025
Material changes in the Company's credit rating, if any, and changes thereto	التغيرات الهامة على التصنيف الائتماني للشركة إن وجد وأي تغيير يطرأ عليه
We would like to inform you that the Islamic International Rating Agency has upgraded the Takaful financial strength rating of The Islamic Insurance Company , Jordan , to "A+" (single A plus) and uplifted the outlook on the assigned rating is "stable" to reflect the solvency ratio of The Islamic Insurance Company .	يسعدنا إعلامكم بأن الوكالة الإسلامية الدولية للتصنيف ومقرها مملكة البحرين أكدت على التصنيف الائتماني لشركة التأمين الإسلامية بدرجة (A+) وبمنظور مستقبلي مستقر، مما يشير إلى قوة الملاءة المالية في الشركة .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: YAZAN ALQUDAH	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: YAZAN ALQUDAH